
Fra:                                              Post Alver byggesak
Sendt:                                        onsdag 15. mars 2023 13:20
Til:                                               Postmottak Alver
Emne:                                        Klage på vedtak i sak Reklameskilt med lys XL-bygg
 
 
 

Frå: geir handeland <geirkhandeland@gmail.com> 
Send: torsdag 16. februar 2023 18:42
Til: Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no>
Emne: Re: Reklameskilt med lys
 
Hei
Takk for svar. Viser til telefonsamtale 16.02.2023 og sender som avtalt skriftlig klage på 
sjenerende reklameskilt.
Dette gjelder: XL-Bygg Mjåtveit Næringspark v/Jens Strandenes. Skilt mot nord og delvis vest.
Skiltene er store og har en uvanlig kraftig lysstyrke. Vi bor ca 400m unna i luftlinje (Dalstøvegen 19) og 
merker godt lyset fra skiltet mot nord i stuen.
Skiltene er montert langs gesims og rager derfor over øvrig bebyggelse (dessverre). Også for trafikk 
innover veien mot XL merker godt lysintensiteten fra skiltet. I tillegg til direkte innstråling så markerer 
skiltene seg godt når vi ser ut vinduene (lysforurensing og visuell sjenanse).  
Det er ikke mange hus i dette "opplyste" området som jeg har oppfattet er LNF-område og kanskje 
derfor enda mer meningsløst reklameverdi.
Et annet  skilt som er montert mot øst (Rosslandsvegen) er langt mer diskret og akseptabelt.
Vi ber om at lysstyrken reduseres kraftig, anslagsvis til 20% av dagens nivå. Dersom lyskilden ikke lar seg 
dimme/reduseres, må lysene slås av.
Som nevnt har en rekke bedrifter i næringsparken hatt feilmontert areal lyskastere og alle har korrigert 
armaturen så lyset ikke har kommet inn i våre stuevinduer. Innledningsvis var XL positiv, men når 
ingenting skjedde og jeg purret, ba han meg ta saken opp med Alver kommune under henvisning til at 
dere hadde godkjent dette.
 
Regner med at lysstyrken fra skiltene ikke var oppgitt og at det generelle krav om at de ikke skal sjenere 
omgivelsene står ved lag. 
 
Dersom flere vil konkurere med XL om oppmerksomheten med tilsvarende skilt vil det bli utrivelige 
tilstander i og rundt  kommunenes næringsparker.
Beliggenheten for huset vårt er dessverre utsatt for denne typer forurensing, men håper Alver kommune 
kan bidra og vi ser frem til en positiv dialog for alle parter.
 
Vennlig hilsen
Geir Handeland
 
fre. 2. des. 2022 kl. 10:34 skrev Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no>:

Hei jeg viser til deres mail under. Vi har ikke klare regler for dette. Generelt skal det ikke være 
sjenerende for rundliggende eiendommer, det vil gjerne si at man benytter LED-lys. Ber om at du 
ettersender fasadebilder som viser skilt og informasjon om hva lys som skal benyttes, da kan vi 
vurdere litt mer konkret.
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Mvh
Ingrid Pedersen
 

Fra: Postmottak Alver <post@alver.kommune.no> 
Sendt: mandag 21. november 2022 10:40
Til: Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no>
Emne: VS: Reklameskilt med lys
 
 
 

Fra: geir handeland <geirkhandeland@gmail.com> 
Sendt: søndag 20. november 2022 16:30
Til: Postmottak Alver <post@alver.kommune.no>
Emne: Reklameskilt med lys
 
Hei
Har Alver kommune lov/regler for montering av reklameskilt med lys, på næringsbygg i næringpark 
grensende til bolig/NLF-områder.
Om ja, hvor finner jeg dette?
Høre fra dere snarest
Vennlig hilsen
Geir Handeland
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